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 Nyt net? 
Der skal udskiftes internet-udstyr her i foreningen på loftet. Der skal skiftes switch, så 
der kommer en 1 gigabit switch.  Og i den forbindelse har vi fået et tilbud på en hurtig 
500/500 løsning. Ken fra bestyrelsen og Anders Holm ved en masse om den slags 
nymodens. Og de vil tage arbejdet videre og se nærmere på tilbuddet… 

 
 HOFOR har skiftet manometer. Målere på varmeværket. 

 
 Tilbud på levering og montering af forsatsrammer 

Til de ovale vinduer i opgangene, så de rent faktisk kan gøres rene. Vi har besluttet at 
takke ja til tilbuddet, så vi i fremtiden kan glæde os over rene/vinduer.   

 
 Ingen ekstra arbejdsdag 

Ekstra arbejdsdag til dem, der ikke var med til sommerfest. Der skal ryddes gange i nr. 
95 og tømmes skakter ude foran ejendommen. Der bliver ikke nogen ekstra 
arbejdsdage.  

 
 Vi har ændret vedtægter: Ventelisten er sløjfet 

Så ventelisten er sløjfet. Det blev vedtaget i til den ekstraordinære generalforsamling 
på arbejdsdagen. Administrator får ændret vedtægterne. 

 
 Cykelholdere i cykelskur (i nr. 95) 

Vi kigger efter de helt rigtige holdere, der kan få flest muligt til at anvende dem. Vi 
vurderer, at en holder, man skal løfte cyklen op i, er for besværlig. Men vi tænker, at et 
”alm. cykelstativ” kan gøre det. Et stativ, hvor  

 
 Sandra Mørch…  

…har fået godkendt midlertidig lejer. Og sidste udlejningsdato er 31/3 2016. Sandra 
Mørch er blevet orienteret. 

 
 Nyt og bedre rengøringsfirma 

Vi har indhentet tilbud fra et andet rengøringsfirma, fordi vi er utilfredse med 
rengøringen fra vores nuværende. Den er ikke grundig nok, og der bliver ikke gjort det, 
vi reelt betaler for. Vi skifter til Grøn Ejendomsservice for at løfte niveauet. Tilbuddet 
indbefatter også vinduespudsning og en masse ekstra ydelser, som skal sikre os en 
mere ren og velholdt forening. 

 
 Maling af vinduer i stueetagen bliver igangsat af Henrik Priess 

 
 
 
 
 
 


